
Segling på andra sidan jordklotet 
Onsdagen den 22 februari besökte Annika Koch och Björn Christensson oss, de berättade 
fängslande om sitt pågående seglingsäventyr och visade sina fantastiska bilder från andra 
sidan. De har verkligen fångat den för våra ögon mycket annorlunda naturen på ett 
mycket bra sätt, det känns som om jag nästan varit där. Jag kunde känna lyckokänslan av 
när man ser en val eller delfin framför båten, när jag såg deras bilder. Vad jag uppskattar 
är att de inte försöker visa sig som några superhjältar, som trotsar de sju havens fasor, 
utan att de med mycket klokhet och ett otroligt stort säkerhetstänkande visar att denna 
fantastiska segling är möjlig att genomföra på ett för det mesta njutbart sätt, även om jag 
förstår att det kan vara som att rida på en otämjd vildhäst flera dygn i sträck ibland. Det 
var trevligt att höra om deras tekniska erfarenheter och när Annika berättade om sin 
kefirodlingskurs på Fidji. Deras hemsida rekommenderas varmt där det både finns fina 
bilder, trevliga resebrev och gott om bra tips. 
Vi hoppas de kommer tillbaka och berättar för oss om nästa etapp, när de gör stopp i 
Sverige nästa gång.  
   
 
 
 


